
Protokoll fra styremøte nr 6/23 tirsdag 22. august på Teams kl 20:00. 

Tilstede: Asbjørn Opdal, Jan Frode Holltrø, Hilde Nordtiller, Thea Indrebø, Lena Mari Solberg Aas, 
Elin Flataune, Bjørn Steinshaug, Sverre Hosen, Tina Nypen 
Forfall: Trude T Gulbrandsen, Aina H Westberg, Bjarte Kulseth, Ruth Jenny Auran 
 
Sak 1 – 6/23: Godkjenning protokoll 4/23 og 5/23 
Godkjent. 
 
Sak 2 – 6/23: NM for damer 
Utsettes til Trude er med. 
 
Sak 3 – 6/23: Utviklingskonferanse DNT Bjerke fredag 8. september 
Deltakere Tina Nypen, Per Arne Eggan, Ida Vinterdal, Bjørn Steinshaug 
 
Sak 4 – 6/23: Terminlisten 2024 innspill 
Kort oppsummering da fristen er utgått. Oppsett er oversendt. 
Stor tro på gjennomslag for våre ønsker ettersom vi har fått til mye, og har stor hestepopulasjon. 
 
Sak 5 – 6/23: Høstkonferansen 2023 21. og 22. oktober på Biri. 
Invitasjon med påmeldingsfrist til lagene, forbundet dekker konferansekostnader og måltid, samt 
felles buss. 
Sak til høstkonferansen: Bjerke? 
Andelslag, banestruktur, tema fra utviklingskonferansen 
 
Sak 6 – 6/23: Landsråd 10.09.23 
Ikke mottatt saksliste. Dersom noen har noe de vil ta opp send forslag til Asbjørn eller Sverre. 
 
Sak 7 – 6/23: Regnskap pr 30.06.23 
Sverre orienterte om regnskapet pr 30.06.23 
 
Sak 8 – 6/23: Ponni kriterium og derby 15.10.23 
Asbjørn orienterte om arrangementet og sa litt om uttaksregler for Travkriterium og Travderby for 
ponnier, svenske ponnier inviteres også. Lena gjennomgikk ett kostnadsoverslag. Elin orienterte i fra 
en samtale med Tove Onshuus, hvor det er viktig å ikke gi for høye/dyre premier. DNT holder pokaler 
og rosetter til alle deltakere. Ponni må prøve og skaffe sponsorer, kontoret oppfordrer travlagene å 
støtte arrangementet. Varig Orkla Arena får ha arrangementet i 3 år før  
 
Sak 9 – 6/23: Regionmøter 
Tina orienterte om planene for regionsmøter. De holdes i ukene 38, 40 og 42. 
Sverre orienterte Om innhold: DU-utvalget, samarbeid, Til Start, hjemmesider 
 
Sak 10 – 6/23: Til Start høsten 2023 
Tina orienterte om høstens Til Start. Datoer for samlinger blir Sunndalen lørdag 30.09, Nossum 
søndag 01.10, Varig Orkla Arena lørdag 07.10 og Bjugn 08.10. 
 
Sak 11 – 6/23: Sammen om hesten, Norsk Hestesenter Starum 
Tina forteller om interessen for å delta og at vi har håp om å få mer enn to plasser, da vi har noen på 
venteliste. Følgende deltar Ingrid Mogstad, Tuva Serine Helseth, Jonas Green og Maja Stubbe Brenne. 
 
Sak 12 – 6/23: Nytt fra AS og regioner 



LTE AS, Asbjørn orienterte om befaring på indre bane med Solberg Maskin 21.08.23, ny 01.10.23. Jan 
Frode orienterte om Fannrem Butikkutvikling ønske om å kjøpe tomten ved innkjøring til banen mot 
bensinstasjonen. Dette kan gi fremtidige inntekter. 
I driftselskapet ble det avholdt styremøte 21.08.23. Bjørn orienterte om en anstrengt økonomi i 
driftselskapet.  
Restauratøren orienterte om ett nytt konsept, med endring i meny og at det ikke er spiseplikt. 
Fastbord hvor det ikke er kommet folk innen 1. løp, kan andre få bordet. 
Gjennomgikk ønsker i fht terminlisten 2024. Det blir ikke isbane kommende vinter. Styret besluttet å 
snu resultatet i løpet av året. Med mye hest, ny bane og mye folk skal det snus.  
 
Sak 13 – 6/23: Forbundssekretærenes kvarter 
Sverre refererer kjapt om forbundssekretærsamlingen i juni 
 
Sak 14 – 6/23: Eventuelt 
 
Møtet avsluttet 21:50 


